
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 10/2023  

 

Tid: 26 oktober 2023 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Robin Arnmark, Solveig Marklund, Lasse 

Feiff, Maritha Nordström, Martina Berglund 

 

Frånvarande: Theres Lindström  

 

Gråade punkter behandlades inte 

 

1. Mötet öppnas 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Solveig 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

 

A1. Kongress 2023 

-Jan föredrog de synpunkter som har kommit in (samtliga sällskap har lämnat 

synpunkter). 

Frågan remitteras tillbaka till gruppen som få komma fram med ett förslag utifrån de 

synpunkter som har kommit in från sällskapen. 

 

B. Tävlingsansvarig, MW 

-Förslag att redan nu tillsätta en grupp som får ta fram upplägg för Årets hund 2024.  

FS beslut: Theres och Maritha bildar den grupp som tar fram ett förslag som 

presenteras för styrelsen. – förslag kommer 

 

-Skrivelse ang dispens för tävling 2 dagar i rad och hur det påverkar poäng i Whippet 

League där skribenten inte har uppfattat att informationen gått ut. 

FS svar: Beslut om dispensen togs 1/8, info till alla sällskap gick ut via mejl 16/8 samt i 

protokoll med extra info den 27/8. Det är viktigt att alla sällskap går ut med protokoll 

och allas ansvar att ta del av informationen. 

 

Tävlingsansvarig har varit i kontakt med tävlingsansvarig i Borås angående 

veterinärbesiktningen och hur den gjordes på senaste tävlingen. Sällskapet förstår att 

det blev fel och kommer att se till att besiktningen görs enligt bilaga till regelverket. 

 

Tävlingsansvarig har börjat kika på tävlingskalender för nästa säsong, dock inte klart. 



 
 
 

 

C. Framtidsgruppen, JH 

Läget i sällskapens handlingsplaner ska rapporteras in till SHCF senast sista september. 

Alla utom två har skickat in.  

Sammanfattningsvis så har sällskapen många idéer och har genomfört en hel del 

aktiviteter. Framtidsgruppen kommer att bjuda in till sällskapen till digitala möten för att 

diskutera och ge tips till respektive sällskap. Sedan kommer det att bli ett gemensamt 

digitalt möte för alla sällskapens representanter. Se även bilaga. 

 

D. Banansvarig, RA 

 

E. Hemsideansvarig, TL 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat,  

Bosse Ländin gör klassningen tills vi har permanent ersättare inskolade. Mats jobbar med 

att ta fram en dokumentation ”steg för steg” som stöd för de nya som ska ta uppgiften 

att hantera anmälningar, ranking, klassning, programblad m.m. 

Kenth Peterson kommer att påbörja sin inskolning under vecka 40, fortsätter under 

höst/vinter, sedan kommer övriga eftersom att utbildas.  

Det är även på gång utbildning för personer som ska sköta rankingen. 

 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, TL 

Fråga har kommit om att göra ett tillägg i namn för en registrerad whippet. 

FS svar: Godkänns inte utifrån bestämmelser i regelverket, C2. Hund ska ha samma 

namn i SKK:s och SHCF:s register om inte SHCF ger dispens för detta.  

Dispens har givits om det redan finns en hund registrerad med samma namn vilket inte 

är fallet denna gång. 

 

H. Kommunikationsansvarig, TL 

 

I. GDPR-ansvarig, MN 

 

J. Utbildningsansvarig, TL 

 

K. Domaransvarig, MW 

 

6. Styrelsens arbete 

 

6a. SM 2024 

-Västerås vill veta vem som blir deras kontaktperson för SM -Janne utses till 

kontaktperson 

-Järbo och 7HS har ansökt om SM 2025 - avvaktas med beslut om tilldelning utifrån hur 

upplägget för framtida SM kommer att se ut. 

Järbo har meddelat att de avvaktar med sin ansökan utifrån utredningen om upplägg 

framtida SM 

 

7. Ekonomisk rapport 

Drygt 181 000 i kassan. 

 

8. Skrivelser  

 



 
 
8.5.4/2023 Ang klassning, B Ländin – bordlägges 

Bosse Ländin har inkommit med två skrivelser om klassning. 

Även Martina Berglund har inkommit med synpunkter på dagens klassningssystem. 

En arbetsgrupp tillsätts för att gå igenom förslagen, gruppen består av Mats W, Robin A 

och Martina B. 

Möte tas under senhösten/vintern. 

 

9. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

10. Kalendarium 2023 

Nästa möte blir 30/11 19.00 

 

11. Mötets avslutande 

 

 


